
Vragen van de raad; 

 

Vragenuur Beter voor Rijswijk - Sniplaan/Reigerweg 
(Vrijeban)  
 
Na 2 x artikel 44 vragen te hebben gesteld, een agendapunt te hebben gehad in het 
forum Stad ontvangt BVR nog steeds verontrustende berichten; bewoners van de 
wijk Vrijeban voelen zich absoluut niet gehoord.  
Wij hebben dan ook weer een paar vragen: 
 

• Kunt u de huidige status doorgeven 
• de afspraken van KFC worden niet nagekomen, overal ligt vuil van de 

fastfoodketen. Graag toelichting vd wethouder 
• De bewoners vragen zich af of dit gebied, gelet op de afstand van het centrum 

van Rijswijk geen enkele prioriteit heeft bij handhaving? Zo nee, waarom is is 
handhaving niet zichtbaar. 

 

Met vriendelijke groet, 
 

Dennis Cupedo  
Raadslid Beter voor Rijswijk  
 


